
S SEJE PREDSEDSTVA OBČINSKEGA SVETA ZSS

Tudi sklad skupne porabe ni več
domena delavcev

Mnogo takšnih in podobnih pripomb je bilo slišati ob letošnji
obravnavi zaključnih računov na zborih delavcev v organizacijah
združenega dela. Resnica je, da je delavcem vzeta osnovna pravica
- odločanje o ustvarjenem dohodku.

Tako so ugotavljali na zadnji
seji predsedstva občinskega sveta
ZS in menili, da je to poglavitni
vzrok za nezadosti uspelo akcijo
sindikata ob sprejemanju zaključ-
nih računov.

Letos je priprava poslovnih po-
ročil izrazito kasnila; tako so v ne-
katerih OZD poslovna poročila
obravnavali in sprejemali zgolj
formalno ob zaključnem računu
na zborih delavcev. Imamo tudi
takšne OZD, kjer niti vodilnih
delavcev ni moč prepričati, da za-

kon predpisuje postopek obrav-
nave in sprejema zakJjučnega ra-
čuna in da to ni le domena sindi-
kata.

Še bi lahko naštevali, kako
v nekaterih OZD razumejo
obravnavo poslovnih rezultatov.
Zato tudi k sanacijskim ukrepom
marsikje prepozno pristopijo. Ve-
deti bi morali, da je OZD, ki ni
sposobna obnavljati enostavne re-
produkcije, praktično že v izgubi
in torej »zrela« za ukrepanje.

V nobeni OO ZS oziroma OZD
ne bi smeli biti ravnodušni do

ugotovljenih rezultatov poslova-
nja Ln bi jih morali pozorno anali-
zirati. Vse bolj se uveljavlja
sprotno oz. periodično spremlja-
nje rezultatov poslovanja v okviru
osnovnih organizacij ZS v nekate-
rih OZD, kar je zelo pozitivno.
V teh kolektivih so tudi aktivnosti
ob obravnavi zaključnih računov
boljše in so usmerjene v vsebino
- torej v rezultate dela in vzroke
za te rezultate, ne pa v bilančne
številke.

Ko so se člani predsedstva po-
govarjali o poteku akcije zaključni
računi in že tudi dobili prvo infor-
macijo o gospodarjenju v prete-
klem letu, niso mogli mimo šte-
vilnih problemov in nelogičnosti,
s kacerimi se mora ukvarjati naše

gospodarstvo. Pa ne samo gospo-
darsrvo. Tudi družbene dejavno-
sti že dolgo opozarjajo na svoj
položaj. V sedanjem trenutku, ko
smo pristopili k racionaJizaciji os-
novnega šolstva, jih najbolj skrbi
to, da ne bi racionalizacije izvedli
v takšni meri, da bo dosežen
ravno obraten učinek, kot ga vsi
želimo.

Tudi ob obravnavi vseh ostalih
točk dnevnega reda so se razprav-
Ijalci na 23. redni seji predsedstva
v sindikalni sejni dvorani Mesne
industrije Zalog znova vračali
k tem problemom. Bistvene pri-
pombe, izrečene na tematskih
razpravah o ustavnih spremem-
bah, so usmerjene v ravnanje naše
družbe, da želimo celotno naše
delo in obnašanje vnaprej predpi-
sati. Pri tem pa delovnemu člo-
veku ostane premalo prostora za
ustvarjalnost in na osnovi tega za
odločanje o svojih rezultatih dela.
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